



### Stay in Touch

You can simply update your contact details through [www.twc.edu.hk/alumni/contacts](http://www.twc.edu.hk/alumni/contacts) or contacting us at:

- ✉ alumni@twc.edu.hk
- 📘 facebook.com/twc.alumni.network
- 🏠 Rm 1405, 14/F, 31 Wylie Road, Homantin, Kowloon, Hong Kong
- ☎ +852 3190 6748
- 📞 +852 3753 2105

### 保持聯繫

您可隨時到 [www.twc.edu.hk/alumni/contacts](http://www.twc.edu.hk/alumni/contacts) · 更新閣下的個人資料與聯絡方法 · 亦可選擇以下方法查詢：

- ✉ alumni@twc.edu.hk
- 📘 facebook.com/twc.alumni.network
- 🏠 Rm 1405, 14/F, 31 Wylie Road, Homantin, Kowloon, Hong Kong
- ☎ +852 3190 6748
- 📞 +852 3753 2105



Welcome to the  
**Tung Wah College**  
Alumni Network!

歡迎您加入

**東華學院校友會**

© Student Affairs Office, Tung Wah College, 2015.  
The College reserves the right to make alterations to any information provided within this publication without notice.

© 東華學院學生事務處版權所有 · 二零一五  
學院保留對刊物內作任何更改的權利 · 無須作另行通知。



**東華學院**  
**TUNG WAH COLLEGE**



## Welcome to the TWC Alumni Network!

We believe your campus life in Tung Wah College (TWC) had brought you many unforgettable memories. As a valuable member of TWC, your support will be of utmost importance to enhance the development of your Alma Mater!

## 歡迎您加入 東華學院校友會！

過去在東華學院的生活，相信必能讓您留下青春寶貴的回憶。而身為學院一員，您的每分支持，對母校的發展，至為重要！

## Alumni Online

We have created an online community platform through which you can stay connected with a wide range of alumni-related activities, develop your career and enjoy special offers.

All you need to do is to register to become our TWC alumni member through simple steps. Join us now and visit [www.twc.edu.hk/alumni](http://www.twc.edu.hk/alumni) for more details!

## 校友在線

我們已建立了一個校友在線平台，讓您通過無遠弗屆的互聯網，為您更新各式各樣校友活動的最新資訊、發展您的事業，以及提供專享特別優惠。

學院校友會的成員，立即瀏覽您只需要幾個簡單步驟，就可以登記成為東華學院校友會的成員，立即瀏覽 [www.twc.edu.hk/alumni](http://www.twc.edu.hk/alumni) 了解詳情！

## Alumni Souvenir

- A 16GB USB flash drive (available on a first-come-first-served basis while stock lasts) or a notebook and coloured pencils gift set will be given away to each member as a souvenir

## 校友禮品

- 每位校友將獲贈 16GB USB 記憶體乙個 (先到先得，送完即止) 或記事簿連顏色筆禮品套裝乙份

## On-campus Benefits

### Campus Facilities

- Discounted rental charges for hiring classrooms, lecture theatres and multi-purpose hall of the college
- Free access to Wi-Fi services on campus

### Library Services

- Free on-site reading services

### I.T. Related Services

- Free email account with auto-forwarding capability
- Participation in the Notebook Ownership Programme

### Career Counselling Centre

- Discount offers for workshops organized by the Centre
- Food and beverage discount offers at TWC Co-op Café
- Free access to reference books and multimedia resources provided by the Centre
- Receive email announcements of part-time and full-time job opportunities offered by Co-op partners

### Career Opportunities at TWC

- Receive email announcements from the Human Resources Office on career opportunities at TWC

### Alumni Gathering Programmes

- Discount offers for alumni gathering activities

## Off-campus Benefits

- Travel Privileges offered by Golden Promise Travel Agency
- More off-campus benefits will be made available soon!

## 校園內之優惠

### 校園設施

- 租用東華學院之課室、演講廳、多用途禮堂，可享折扣優惠
- 免費使用校園內之無線上網服務

### 圖書館服務

- 免費於圖書館內閱覽書籍

### 資訊科技相關服務

- 免費電郵帳號，並具自動轉發功能
- 參與手提電腦優惠活動

### 就業輔導中心

- 以優惠價報名參加中心舉辦之工作坊
- 企業協作概念咖啡店之餐飲折扣
- 免費使用中心提供的參考書籍和多媒體資源
- 透過電子郵件接收企業協作伙伴提供全職及兼職工作機會

### 東華學院之職位空缺

- 透過電子郵件接收由東華學院人力資源處提供之最新職位空缺

### 校友聚會及活動

- 參加校友聚會及活動，可享折扣優惠

## 校園外之禮遇

- 品樂旅行社旅遊優惠
- 更多禮遇陸續有來